

التاريخ : 20 ديسمبر 2020

**Messrs. Hotel Establishments General Managers**  
**Circular No. (16) 2020**  
**Subject: "the translated Qur'an"**

السادة/مدراء المنشآت الفندقية المحترمين  
تعميم رقم (16) 2020  
الموضوع : المصحف المترجم باللغة الانجليزية

Greetings,

تحية طيبة و بعد،،

With reference to the above subject, Under the initiative Welcome to the Land of Zayed and under the slogan (Gifts from the People of the Emirates to the World) , Islamic Information Center of the Dar Al Ber Society launched the project to distribute the translated Qur'an to all hotel rooms in the country for free.

وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، ضمن مبادرة مرحبا بكم في دار زايد وتحت شعار (إهداء من شعب الامارات الى العالم ، فقد قام مركز المعلومات الاسلامي التابع لجمعية دار البر بإطلاق مشروع توزيع المصحف المترجم باللغة الانجليزية على كافة الغرف الفندقية بالدولة بالمجان.

Please fill in the following link to order required quantity of Qur'an translation.

<http://www.tiny.cc/hotelQuran>

وعليه توجه الهيئة جميع المنشآت الفندقية لطلب توفير المصحف المترجم من خلال تعبئة الرابط التالي:

<http://www.tiny.cc/hotelQuran>

Note that the project is licensed by Official Departments in UAE.

علما بان المشروع مرخص من قبل الجهات المعنية في الدولة .

For more information kindly call Mr. Mohammed Alkindi at +971 52 615 5552

ولمزيد من الاستفسار، يرجى التواصل مع السيد / محمد الكندي 0526155552

Kind Regards,

وتفضلوا بقبول وافر التحية والتقدير،،،